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Referat   
Gruppestyrelsesmøde, Erik Klipping Trop 

Fredag d. 13.06.25 - kl. 15.30 i Spejderhytten 
Gruppestyrelsesmedlemmer 
Tilstede: Mikkel, Daniel, Marie, Sebastian og Susan. 
Fraværende: Ninka, Mille (Begge har meldt afbud).  
Øvrige tilstedeværende: Lisbeth. 
 

Punkt 1  Referat fra sidst og dagens 
dagsorden 

 

   Punkt førstehjælp tilføjet.  
Punkt 2  Nyt fra formanden  
  Nyttejob og beskæring Der er blevet snakket med kommunen om 

beskæring rundt om shelterpladserne. Det går 
de i gang med snart.  
Der er lukket ned for udlejning af 
shelterpladserne, således at det ikke bliver et 
problem.  
 

  Den første tid, mail til forældre Orientering. Der sendes en mail ud til alle 
forældre inden afslutningen. Hvor han melder 
ud, at han er formand.  
Han inkluderer lidt om forældresamarbejdet.  

  Temadag 16. august !! Visioner, stemninger, gensidige forventninger.  
Vi er et sted andet end hytten. Det er også 
meningen at vi denne dag skal have det sjovt 
sammen.  

Punkt 3  Økonomi og administrativt  
  Forældre facebook, afbud 

(sygdom, andet) 
Vi har behov for at begrænse mængden af 
kommunikationsmuligheder. 
Daniel lukker forældre-facebook ned.  
I stedet skal forældrene guides over til vores 
hjemmeside.   
Skal vi lægge telefonnumre ud på 
hjemmesiden?  
Telefonumre findes allerede på intra, og Marie 
har allerede givet de indmeldte deres 
telefonnummer. Derfor mener vi ikke at dette 
er relevant.  
 
  

  Hjemmeside Hjemmesiden er ved at blive redesignet. Ideen 
var at lægge billeder op af hele 
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gruppestyrelsen, så vi kan præsentere os selv. 
Hjemmesiden skal gøres mere indbydende.  
Vi skal blive bedre til at lægge billeder op på 
vores egen facebook side.  
Mikkel tager billeder af ledere når vi tænker vi 
er klar.  
 

  Kørsel til turneringer, møder 
etc. 

Kassereren og formanden har talt om at vi 
skal have en kørselsudligning når vi kører i 
foreningsregi. Lige nu er der ikke noget på 
plads.  
Vi skal ikke bruge vores egne penge når vi 
kører for foreningen.  
Vi skal ikke alle have lige meget ift. forskellige 
typer brændstof. Det er vigtigt, at vi ikke har 
udgifter, når vi kører for foreningen. Dette kan 
også gælde, hvis det er forældre der kører på 
lange ture for os, hvilket vil blive vurderet fra 
gang til gang. 
 

  Betaling for ture I en periode havde vi aftalt, at forældre skulle 
betale halvdelen af omkostningerne til ture. 
Det har vi ikke gjort lige nu.  
Fremadrettet vil alle arrangementer på vores 
område være gratis.  
 
Arrangementer andre steder skal der betales 
fuld pris for, dog ikke for transport. 
 
Det skal italesættes at det er et resultat af 
vores juletræssalg, at det er gratis at deltage i 
vores arrangementer.  
 
Hvis det ikke hænger sammen økonomisk, må 
vi reevaluere kontingentets størrelse.  
 

Punkt 4  Nyt fra ledergruppen:     
5-7 år  Bævere:  Der er en del bævere, der er klar til at rykke 

op.  
7-10 år  Ulve:  Det går godt. Der er ca. 19 indmeldte. Det var 

en rigtig god ulveturnering, hvor de vandt det 
frie løb.  
Andenplads for bedste bande.  
En delt tredjeplads på turn out.  
 

10-12 år  Stifindere:  Det ville være dejligt med stabil hjælp til 
stifinderne. Det er muligt at der skal findes en 
hjælp.  
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Der er stor forskel på, hvad de forskellige 
stifindere kan, og derfor er det en udfordring 
at hjælpe der hvor det er nødvendigt. 
Det er nødvendigt at de får den viden og de 
kundskaber de skal have for at komme på lejr.   
 

12-18 år  Tropsspejdere:  Efter sommer skal de i gang med at gøre klar 
til LPT. Lige nu er der ro på, og de to nye skal 
igennem optagelsesprøven.  
Dynamikken er til tider udfordret. 
Det er vigtigt fremadrettet, at vi har en 
gensidig forventningsafstemning.  
Det er også vigtigt at vi giver dem mulighed 
for at få nogle succeser.  

Punkt 6  Arrangementer  
  Sankt Hans 23. juni 

 
Mandag den 23. juni 
Der er en stor sandsynlighed for, at vi kommer 
til at stå alene med det, i det anden aktør ikke 
er vendt tilbage. 
Start : 16:00 
Aktiviteter - knob, tovtrækning, snobrød og 
skumfiduser  (17:00), kage og kaffe.  
Stor tovtrækningskonkurrence.  
 
Bente Eskesen skal holde båltale.  
Fællessang - med spejdersangbogen.  
Midsommervisen - shubidua version.  
 
17:45-18:45 Konkurrence, fællessang og tale. 
Sækkevæddeløb, kartofler på ske, 
tovtrækning,  
 
Der er rigeligt med kage.   
 
19:00 bål. 
 
Midsommervisen er ikke i sangbogen.   
Der inviteres til, at man kan tage picnickurv 
med.  
Slut af med nu “flyver mørkets ud”, med kæde.  
 
Rygning er på den midsteste plads uden 
shelter.  

  Sommerlejr 2025 
 

Førstehjælpsløb - tropspejder og stifinder 
Bævere/ulve - mikro-forskere 
Gundestrup skal der sejles i Kano.  
Alle - kartoffeltryk 
Daniel er ved at lave en indbydelse.  
Der kommer info om kanoer.  
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Der skal minimum være to ledere med på 
vandet i kanoerne.  

  Juletræssalg 2025 
● Fremstilling af 

juletræsfødder: 
● Småkager og mandler: 
● Planlægning af vagter: 

Punktet udgår 

  Ulveturnering 2026 Daniel undersøger og informerer senere.  
Det er et ønske at de kommer i seng tidligere 
end 22.  

  Førstehjælp 2026 Januar eller februar 
Der er bevilget penge fra Trygfonden til et 12-
timers kursus i 2026.  
Obligatorisk for ledere, stifindere og spejdere. 
Det gælder også om at sende et signal om, at vi 
tager deres børns sikkerhed alvorligt.  

Punkt 7  Åbent punkt for tilføjelser  
    
    
  Evaluering: 

● Ulveturnering 2025 
● Ren Natur 

Sengetiden var for sen, dette gælder også for 
ledermødet.  
Det var generelt en god tur. Børnene var 
glade, og der var tid til at de voksne kunne 
være sammen med børnene.  
Sluttede af med at spise på Sunset. 
Planlægningen virkede for kompliceret.   
Børnene havde det sjovt.  
Der er brug for at vi trækker sammen. 
Det løb der er om formiddagen skal 
uddelegeres.  
Vi skal have et ca. tidspunkt for, hvornår de 
andre tropper ankommer.  
 
 
Ren natur:  
Godt og velplanlagt arrangement  
Vi skal forsøge at få nogle nye til at komme.  
Næste gang kan vi planlægge kortere tid til 
det.  
Hvis man går for hurtigt, samler man mindre 
op.  
Ruten skal tydeliggøres.  
Næste år skal det nok ikke ligge i pinsen.  
 

Punkt 8  Næste bestyrelse  
  Gruppestyrelsesmøde den 25. 

juli aflyses 
Næste møde er temadagen.  
 
Mødet den 28-11 skal rykkes, da det er denne 
dato vi skal starte juletræssalg.  
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Vi skal generelt reevaluere mødedatoerne til 
efteråret. 

Punkt 9  Evt.  
 


